
 

 

 

 

 

 

 

 

Αθήνα, 10 Ιανουαρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

 

Θέμα : Σχεδόν μηδενική πριμοδότηση για την αναπαραγωγή εντόπιων βοοειδών της 

παραδοσιακής και εκτατικής κτηνοτροφίας της χώρας  

 

Τις τελευταίες ημέρες διακινούνται στον Τύπο σενάρια για κατάτμηση της συνδεδεμένης ενίσχυσης 

στα βοοειδή σε τρεις κατηγορίες, μέσα από την αποστολή σχετικής πρότασης από την κυβέρνηση 

στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Με την πρόταση αυτή πριμοδοτείται η πάχυνση εισαγόμενων βοοειδών, με 

την προϋπόθεση αυτά να έχουν εισαχθεί πέντε μήνες νωρίτερα από την ημερομηνία σφαγής τους. 

Με αυτόν τον σχεδιασμό πριμοδοτείται υπέρμετρα η σταβλισμένη και βιομηχανική βοοτροφία εις 

βάρος της αναπαραγωγής εντόπιων βοοειδών της παραδοσιακής, εκτατικής κτηνοτροφίας που 

πριμοδοτούνται απειροελάχιστα. Με το νέο μοντέλο συνδεδεμένης ενίσχυσης όλα τα χρήματα θα 

καταλήξουν στις μεγάλες μονάδες πάχυνσης βοοειδών, που λειτουργούν αποκλειστικά σε ένα 

μοντέλο σταβλισμένης κτηνοτροφίας. Ο σχεδιασμός αυτός οδηγεί σε αφανισμό τις μικρές 

κτηνοτροφικές μονάδες καθώς και τις κτηνοτροφικές εκτροφές των αυτόχθονων φυλών  βοοειδών.  

 

Επειδή ήδη από πέρσι οι συνδεδεμένες ενισχύσεις στα βοοειδή είναι απαράδεκτα χαμηλές.  

 

Επειδή οι κτηνοτρόφοι αδυνατούν να είναι βιώσιμοι με τις εκρηκτικές αυξήσεις που αντιμετωπίζουν 

σε ζωοτροφές κι ενέργεια.  

 

Επειδή είναι αναγκαιότητα να στηριχθούν και οι μικροί κτηνοτρόφοι που συμβάλλουν στην 

οικονομική ζωή και την κοινωνική συνοχή της υπαίθρου 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

 

1. Σκοπεύει η ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων να 

πριμοδοτήσει, μέσα από ένα το νέο μοντέλο συνδεδεμένων ενισχύσεων, αποκλειστικά τις 

εισαγωγές βοοειδών και τις μεγάλες βιομηχανίες πάχυνσης; 

2. Προτίθεται να πριμοδοτήσει τους μικρούς κτηνοτρόφους  της εκτατικής κτηνοτροφίας 

και των αυτόχθονων φυλών βοοειδών και να προχωρήσει σε ικανοποιητικές 

συνδεδεμένες ενισχύσεις;   

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

Μάλαμα Κυριακή  

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γεώργιος 

Βέττα Καλλιόπη 

Ελευθεριάδου Σουλτάνα 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Καλαματιανός Δημήτριος 

Καφαντάρη Χαρούλα 

Κασσιμάτη Νίνα 

Κάτσης Μάριος 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μπουρνούς Ιωάννης 

Μωραΐτης Αθανάσιος 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Παναγιώτα 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Σκούφα Ελισάβετ 



Συρμαλένιος Νικόλαος 

Τελιγιορίδου Ολυμπία 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Τζούφη Μερόπη 

Τσίπρας Γεώργιος 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

 

 

 




